
TEA Asia Pacific Division Invites You and Your Associates to a special TEA 
mixer -  an Open House Mixer!

Silkroading will be sponsoring the TEA Mixer Party at their new offices 
located in the Olympic Park area of Beijing.  There will be Food, Wine, Beer 
and other delicious delicacies.  

We expect another great Beijing showing by all our TEA members and 
supporters.  So come dine and get to know other Industry Professionals.  

This is a no cost event brought to you by Silkroading a TEA AP Division 
Sponsor.

主题娱乐协会（TEA）亚太区邀请您和您的同伴参加一次特殊的业内联谊活
动 - “公司开放日”联谊会。

作为赞助商，莫高丝路将在其位于奥林匹克公园附近的新家举行该活动。活
动将提供食品、红酒、啤酒以及其他美味小吃。我们期待所有北京TEA的会员
及其他支持单位参加此次聚会。欢迎大家过来品尝美味小吃，结识更多的行
业专家。

此次活动全场免费，活动费用由赞助商-TEA亚太区的会员莫高丝路承担。

Date: September 22, 2017, 6:30 pm – 8:30 pm

Location: The 5th Floor, Tower B, Team Center, Middle Street, 
Kexueyuan Nanli, Chaoyang Dist. Beijing

Contact: Hope Zhang 134-6639-0284

日期：2017年9月22日，下午6:30-8:30

地点：北京市朝阳区科学园南里中街西奥中心B座5层

联系人：张子衣 134-6639-0284

Themed Entertainment Association  •  150 E. Olive Avenue  •  Suite 306  •  Burbank, CA  91502  •  tel. 818-843-8497  •  fax. 818-843-8477  •  teaconnect.org

The 4th TEA Beijing Mixer 

– an Open House Mixer

第四届主题娱乐协会业内人士联谊会

– “公司开放日”联谊会


